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SA.0012.2.5.2016 

Protokół nr 5/16 

z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 22 czerwca 2016 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Goleszowie, ul. Cieszyńska 25. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan. 

Przewodniczący o godz. 15
00

 otworzył posiedzenie i po powitaniu członków Komisji oraz 

gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 11 członków Komisji, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni radni: Aleksandra Chmiel, Janusz Kożdoń, 
Piotr Wodarczyk. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista 

obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja o działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Goleszowie w roku 

2015. 

3. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie w roku 

2015. 

4. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej Gminy Goleszów. 

5. Informacja na temat zaawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

6. Informacja na temat stanu sanitarnego Gminy Goleszów (ewidencja oczyszczalni 

ścieków, przydomowych oczyszczalni ścieków i zbiorników bezodpływowych). 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za rok 2015. 

8. Analiza wniosków z zebrań wiejskich w 2016 roku. 

9. Opiniowanie projektów uchwał. 

10. Sprawy bieżące. 

 
A następnie zaproponował, aby do porządku obrad, jako punkt 10, wprowadzić: Analiza 

złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

Porządek obrad po zmianie został jednogłośnie przyjęty i przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja o działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Goleszowie w roku 

2015. 

3. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie w roku 

2015. 

4. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej Gminy Goleszów. 

5. Informacja na temat zaawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

6. Informacja na temat stanu sanitarnego Gminy Goleszów (ewidencja oczyszczalni 

ścieków, przydomowych oczyszczalni ścieków i zbiorników bezodpływowych). 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za rok 2015. 

8. Analiza wniosków z zebrań wiejskich w 2016 roku. 

9. Opiniowanie projektów uchwał. 

10. Analiza złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

11. Sprawy bieżące. 
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Ad.1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego 26 kwietnia 2016 r. był wyłożony do 

wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag, protokół nr 4/16 z dnia 26 kwietnia 2016 r. został 

przyjęty przez aklamację. 

Ad.2. Informacja o działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Goleszowie w roku 

2015. 

Informację przedstawiła Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Goleszowie Alicja Danel-

Ozga. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nawiązując do postawionego w ubiegłym roku pytania o średnią wieku czytelników, dyrektor 

uzupełniła informację o ilości czytelników w poszczególnych grupach wiekowych: 

do 5 lat – 6 osób, 

6 – 12 lat – 109 osób, 

13 – 15 lat – 59 osób, 

16 – 19 lat – 40 osób, 

20 – 24 lat – 50 osób, 

25 – 44 lat – 222 osoby, 

45 – 60 lat – 169 osób, 

powyżej 60 lat – 140 osób. 

Dyrektor poinformowała również, że w skali Województwa Śląskiego czytelnicy 

goleszowskiej  biblioteki mają jeden z najwyższych wskaźników wypożyczeń w roku, tj. 35 

wypożyczonych książek na 1 zarejestrowanego w bibliotece czytelnika. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Radna Dorota Branny zapytała o możliwość przekazania do biblioteki niepotrzebnych 

książek. Dyrektor odpowiedziała, że przyjmowane są wszystkie książki, które następnie są 
wyceniane i oceniane pod względem przydatności dla biblioteki. 

Radny Rafał Glajcar zapytał o ilość czytelników korzystających z platformy IBUK LIBRA. 

Dyrektor poinformowała, że z platformy korzysta 40 osób, to jest niewielka ilość przy 

możliwych do wydania 300 kodach dostępu. Jednak aktywność tych czytelników – ilość 
wejść oraz ilość przeczytanych stron – jest znacząca. Dyrektor poinformowała również, 
że poczynione zostały kroki, aby przedłużyć na kolejny rok dostęp do platformy, warto 

korzystać z cyfrowej biblioteki, gdyż możliwy jest darmowy dostęp do e-booków, w 

nieograniczonej ilości i w każdej chwili. Radny zaproponował zwiększenie środków na ten 

cel, aby spopularyzować wśród czytelników tę formę czytelnictwa oraz, aby poszerzyć zakres 

dostępnych tytułów. 

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis w protokole: 

Komisja Budżetowa przyjęła informację o działalności Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Goleszowie w roku 2015. 

Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.3. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie w roku 2015. 

Informację omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie Jolanta Warsińska. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 
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Radna Dorota Branny, w kontekście użytych w sprawozdaniu słów o "niwelowaniu 

nierówności", zwróciła uwagę na odpłatne zajęcia organizowane przez GOK. Dyrektor 

Jolanta Warsińska poinformowała, że odpłatne są tylko zajęcia specjalistyczne, pozostałe 

zajęcia, m.in. plastyczne, techniczne, czy taneczne są bezpłatne. 

Wg radnej, niestosowne było pobieranie opłaty za bilety od rodziców dzieci występujących 

podczas Koncertu Świątecznego zorganizowanego wspólnie z Zespołem Wokalnym, ZPiT 

Goleszów i liderem zespołu Universe.  

Dyrektor argumentowała, że koncert był biletowany ze względu na poniesione koszty jego 

organizacji oraz, że dzieci w Goleszowie nie płacą za członkostwo w zespole, w którym się 
uczą, w porównaniu do stosowanych w różnych zespołach praktyk.   

W kwestii dotyczącej działalności ZPiT Goleszów, radna Dorota Branny poinformowała 

o problemach z dojazdami na koncerty (często dojazdy odbywają się prywatnymi 

samochodami) oraz problemach z dostępnością strojów przed koncertami (stroje są 
wypożyczane, co powoduje, że są brudne). Zespół nie posiada uaktualnionego folderu 

i wizytówek, od dwóch lat bezskutecznie proszono o ich wykonanie. Ponadto niejednokrotnie, 

ze względu na koszty, dyrektor GOK sugerowała ograniczenie przez zespół prób lub 

koncertów. 

Odnosząc się do powyższych zarzutów, dyrektor poinformowała o ponoszonych przez zespół 

kosztach, natomiast z prośbą o nowe foldery i wizytówki należy się do niej zwrócić. 
Radna wskazała na informację w sprawozdaniu finansowym o kosztach utrzymania zespołu 

w 2015 roku w wysokości 1.700 zł, natomiast dyrektor GOK poinformowała, że kwota 

przeznaczona na dofinansowanie zespołu to 20.000 zł rocznie. 

Kolejno radna Dorota Branny zapytała o współpracę z przedszkolami z Gminy Goleszów, 

a także o współpracę ze Szkołą Muzyczną w Cieszynie, w związku z uzyskaniem od 

dyrektora szkoły informacji o nieukładaniu się współpracy.  

Radna Grażyna Bihun zwróciła uwagę na brak współpracy GOK z kościołami, od 2013 roku 

chóry nie są zapraszane do uczestnictwa w Przeglądzie Dorobku Artystycznego "Ton". 

Dyrektor GOK poinformowała, że wszystkie szkoły, przedszkola i kościoły z Gminy 

Goleszów mają udostępnioną bezpłatnie salę oraz bezpłatną wypożyczalnię strojów, 

przedstawiła także, jak wygląda współpraca ze szkołą muzyczną. 
Odpowiadając na pytanie radnego Dariusza Gazurka, czy wszystkie stroje są udostępniane do 

wypożyczenia, dyrektor poinformowała, że część strojów można wypożyczyć, część jest tylko 

na użytek zespołu. 

Następnie, radna Dorota Branny zwróciła uwagę na podaną w sprawozdaniu błędną 
informację dotyczącą Pana Pawła Stanieczka – autora książki "Arbeitslager Golleschau – 

dzieje podobozu". 

Przewodniczący Rady Bogusław Konecki wskazał błędną informację w sprawozdaniu 

dotyczącą współpracy z kościołami, przewodniczący poinformował, że w Cisownicy nie ma 

parafii rzymskokatolickiej. 

Odpowiadając na pytania radnego Leonarda Musioła, ilu jest członków w Orkiestrze Dętej 

Goleszów Band, ilu pochodzi z Gminy Goleszów, dyrektor poinformowała, że w zespole gra 

15 muzyków, członkowie pochodzą z różnych miejscowości spoza gminy, ale orkiestra 

reprezentuje Gminę Goleszów. Mieszkańcem gminy jest kapelmistrz, poza nim nikt 

z mieszkańców Goleszowa nie zgłosił się do zespołu. 

Radna Dorota Branny zwróciła uwagę, że tradycją jest, aby członkowie orkiestry dętej byli 

mieszkańcami Gminy Goleszów, radna uważa, że gmina nie powinna finansować zespołu, do 

którego nie należą jej mieszkańcy. 

Radna wskazała również słabą reklamę imprez organizowanych przez GOK, brak plakatów, 

brak informacji o imprezach dla mieszkańców gminy oraz innych miejscowości. Dyrektor 

poinformowała, że plakaty są rozwieszane na tablicach informacyjnych przez sołtysów 
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i pracowników ośrodka, informacje i plakaty rozsyłane są drogą mailową do szkół 

i przedszkoli, GOK posiada własną stronę internetową i profil na Facebooku. 

Radny Rafał Glajcar zapytał, jaki był wzrost rok do roku uczestników zajęć w GOK-u 

w kontekście informacji o zwiększeniu kosztów za media, środki czystości, telefon, czy 

Internet. Dyrektor uważa, że był to wzrost 100%, dzięki ustnym przekazom wiele osób 

dowiedziało się o organizowanych w ośrodku zajęciach. 

Następnie, odpowiadając na kolejne pytania radnego o niezrealizowany plan przychodów za 

wypożyczanie strojów (realizacja w 70%) oraz o szycie i darowizny strojów, dyrektor 

poinformowała, że dzięki reklamie w Radio Bielsko znacznie zwiększyło się zainteresowanie 

wypożyczalnią, jednak wpływy wzrosły w karnawale 2016 roku. Stroje są szyte przez 

pracownika GOK w ramach godzin pracy, wiele strojów jest darowanych. 

Na pytanie radnego o poziom finansowania kultury, o ocenę globalnych nakładów na kulturę, 
dyrektor odpowiedziała, że od wielkości przyznanych przez Radę Gminy środków 

uzależnione są wszelkie działania kulturalne podejmowane przez GOK. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja Budżetowa przyjęła informację o działalności Gminnego Ośrodka Kultury 

w Goleszowie w roku 2015. 
Informacja została przyjęta 9 głosami "za", przy 2 głosach "wstrzymujących się". 

 

Ad.4. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej Gminy Goleszów. 

Członkowie Komisji otrzymali pisemną informację na temat oceny zasobów pomocy 

społecznej  Gminy Goleszów za rok 2015 opracowaną przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Goleszowie – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Informację omówiła Kierownik Działu ŚRiFA w GOPS w Goleszowie Agnieszka Podżorska. 

Kierownik udzieliła odpowiedzi na pytania radnych dotyczące potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej, braku aktywności projektowo-konkursowej oraz liczby pracowników w GOPS. 

W związku z brakiem odpowiedzi na kolejne pytania, radny Rafał Glajcar złożył wniosek 

o przygotowanie na najbliższą sesję ustnej odpowiedzi na następujące pytania: 

1) Gdzie i z jakiego powodu zostały zlikwidowane świetlice pozaszkolne? 

2) Dlaczego nie korzysta się z wolontariatu? 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radna Dorota Branny zwróciła uwagę na poruszany już wielokrotnie temat narkomanii. 

Radna uważa, że wykazany w informacji brak osób dotkniętych problemem narkomanii jest 

nieprawdą, gdyż powszechnie wiadomo, że ten problem na terenie Gminy Goleszów istnieje. 

W trakcie dyskusji wskazano, że do ośrodka pomocy społecznej nie są przekazywane 

informacje dotyczące osób zażywających narkotyki, w związku z tym należy podjąć działania 

w tym kierunku. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja Budżetowa zapoznała się z oceną zasobów pomocy społecznej Gminy Goleszów. 

 

Ad.5. Informacja na temat zaawansowania prac nad miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

Informację przedstawiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Danuta Tomiczek. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 



Protokół nr 5/16 z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 22 czerwca 2016 r.  strona 5 

 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zapytał, kiedy rozpoczną się prace nad 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla terenów mieszkaniowych 

w Goleszowie. 

Kierownik Referatu odpowiedziała, że wszelkie dokumenty zostały przekazane do organów 

opiniujących i uzgadniających, procedura jest czasochłonna, informacja o postępie prac 

zostanie radnym przekazana. 

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował następujący zapis: 

Komisja Budżetowa zapoznała się z informacją na temat zaawansowania prac nad 

miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

 

Ad.6. Informacja na temat stanu sanitarnego Gminy Goleszów (ewidencja oczyszczalni 

ścieków, przydomowych oczyszczalni ścieków i zbiorników bezodpływowych). 

Informację przedstawiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Danuta Tomiczek. Pisemna informacja znajduje się w załączniku nr 6 do 

protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował następujący zapis: 

Komisja Budżetowa zapoznała się z informacją na temat stanu sanitarnego Gminy 

Goleszów. 

 

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za rok 2015. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2015 

przygotowała i przedstawiła Inspektor ds. organizacji pozarządowych i prasy lokalnej 

Małgorzata Szteler-Furmaniuk. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy wyjaśniła kwestię dotacji na realizację zadań 

własnych, odpowiadając na pytanie radnego Rafała Glajcara o różnicę w kwotach 

udzielanych dotacji dla realizujących te same zadania LKS Tempo w Puńcowie i LKS 

Goleszów. 

Radny Rafał Glajcar poprosił o wskazanie kwoty na współorganizację gminnych zawodów 

wędkarskich i strażackich oraz o umożliwienie strażakom z OSP w Lesznej Górnej 

korzystania w sposób realny z budynku byłej świetlicy gminnej, w którym obecnie mieści się 
Transgraniczne Centrum Szkolenia Strażaków. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował zapis: 

Komisja Budżetowa przyjęła Sprawozdanie z realizacji programu współpracy 

z organizacjami samorządowymi za rok 2015. 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

W tym momencie Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę. 

O godz. 17:15 Przewodniczący wznowił obrady. 

Na salę nie wrócił radny Leonard Musioł, obecnych jest teraz 10 członków Komisji. 

 

 

Ad.8. Analiza wniosków z zebrań wiejskich w 2016 roku. 
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Radni otrzymali zestawienie wniosków – zestawienie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że zestawienie zostało przygotowane na 

podstawie protokołów z zebrań wiejskich. Wnioski odzwierciedlają potrzeby i problemy 

sołectw, które są omawiane na comiesięcznych spotkaniach z sołtysami. 

Radny Krzysztof Madejski zwrócił uwagę na brak w zestawieniu wniosków z Bażanowic. 

Radny wyjaśnił powód nie złożenia formalnych wniosków na zebraniu i zaproponował, aby 

w zestawieniu umieszczona została informacja, że rozpatrywane i realizowane są również 
wnioski z poprzednich lat. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski poinformował, że otrzymał od sołtysa 

Bażanowic listę spraw do wykonania, ponadto brak wniosków na zebraniu nie zwalnia 

referatu z realizacji i pilnowania potrzeb danego sołectwa. 

Radny Dariusz Gazurek zapytał o kwestię odwodnienia ul. Sportowej w Goleszowie. 

Kierownik Referatu Komunalnego poinformował, że problemem jest znalezienie właściciela 

posesji, przez którą należałoby przeprowadzić odwodnienie całej ulicy. W tym roku realizacja 

nie jest możliwa ze względu na brak zaplanowanych środków na ten cel, ale można to będzie 

uwzględnić w planowaniu przyszłorocznego budżetu. 

Radna Grażyna Bihun poprosiła o wyczyszczenie potoku wzdłuż ul. Radoniowej. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zawnioskował, aby poszczególne wnioski były 

kierowane do odpowiednich służb, odpowiedzialnych za ich wykonanie. Kierownik Referatu 

Komunalnego poinformował, że Policja, Powiatowy Zarząd Dróg, czy inne służby na bieżąco 

są informowane o konieczności wykonania spraw leżących w ich gestii. 

Przewodniczący wycofał swój wniosek. 

Radna Dorota Branny zapytała o możliwość naprawy koryta przy posesji mieszkańców na 

ul. Stromej. 

Kierownik Referatu odpowiedział, że naprawa jest możliwa, na chwilę obecną są jednak 

pilniejsze zadania do wykonania. 

Przewodniczący Rady Bogusław Konecki zapytał o pomysł na rozwiązanie problemu 

z samochodami parkującymi przy biurze notarialnym na ul. Górskiej, przy skrzyżowaniu 

z ul. Cieszyńską. Radna Dorota Branny zwróciła uwagę, że skrzyżowanie to jest bardzo 

niebezpieczne, umieszczenie większego lustra drogowego mogłoby poprawić widoczność. 
Kierownik Michał Kozłowski poinformował, że problem w tym miejscu stanowi budynek 

komunalny, którego rozbiórka poprawiłaby układ skrzyżowania, jednak na chwilę obecną nie 

ma takiej możliwości. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji zaproponował 

następujący zapis: 

Komisja Budżetowa zapoznała się z wnioskami z zebrań wiejskich. Wnioski są 

realizowane przez Referat Komunalny w uzgodnieniu z radami sołeckimi i sołtysami 

z poszczególnych sołectw. 
 

Ad.9. Opiniowanie projektów uchwał. 

Projekt uchwały nr SA.0006.25.2015 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Goleszów - załącznik nr 9 do protokołu. 

Inspektor ds. gospodarki odpadami Aleksandra Słupska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Konecki zwrócił uwagę na zapisy w § 9, w którym narzuca 

się minimalną ilość pojemników na odpady zmieszane w zależności od ilości mieszkańców, 

podczas gdy obowiązuje selektywna zbiórka odpadów. 

Radny Rafał Glajcar, nawiązując do zapisów w uchwale dotyczących ilości pojemników dla 

właścicieli lub użytkowników części użytkowych w budynkach, uważa, że nie powinno się 
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obligatoryjnie narzucać ilości pojemników, aby to mieszkańcy sami decydowali, jaka ilość 
pojemników zapewni im prawidłowe zbieranie odpadów zmieszanych. 

Ostatecznie, po przeprowadzonej dyskusji i wyjaśnieniach Inspektor ds. gospodarki odpadami 

oraz Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska, zdecydowano 

o nie wprowadzaniu zmian w omawianym projekcie uchwały. 

Ponadto, w trakcie dalszej dyskusji, radni zwrócili uwagę na częstotliwość opróżniania koszy 

ulicznych oraz ich lokalizację, zwiększenie edukacji mieszkańców w zakresie utrzymania 

czystości i porządku, problem z dzikimi wysypiskami i gospodarowaniem odpadami przez 

właścicieli domków letniskowych oraz na zaśmiecanie szlaków turystycznych na terenach 

leśnych. 

Radna Grażyna Bihun zaproponowała umieszczenie w "Panoramie Goleszowskiej" artykułu 

na temat utrzymania czystości, z informacją o ciągłym zaśmiecaniu terenów gminy przez 

mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Projekt uchwały nr SA.0006.26.2015 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi - załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Projekt uchwały nr SA.0006.27.2015 w sprawie obniżenia wskaźników procentowych, 

o których mowa w art. 6 ust. 10 ustawy o dodatkach mieszkaniowych - załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Kierownik Referatu Komunalnego Michał Kozłowski przedstawił uzasadnienie podjęcia 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zapytał, jakie oszczędności przyniesie obniżenie 

wskaźników. 

Kierownik Referatu Komunalnego odpowiedział, że mogą to być oszczędności w wysokości 

20 - 40 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Projekt uchwały nr SA.0006.28.2015 w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Cieszyńskiego - załącznik nr 12 do protokołu. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka przedstawiła projekt uchwały. 

Skarbnik poinformowała, że środki na ten cel, w wysokości 100 tys. zł, zostały zabezpieczone 

na etapie projektu budżetu, obecnie kwota dotacji została doprecyzowana. 

Na pytanie radnej Grażyny Bihun o kwotę przeznaczoną przez powiat na remont drogi, 

Skarbnik odpowiedziała, że dokładną informację na ten temat przygotuje na następne 

posiedzenie. 
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Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 
Projekt uchwały nr SA.0006.29.2015 w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju gminy Goleszów 

na lata 2016-2026 - załącznik nr 13 do protokołu. 

Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy omówiła przebieg tworzenia dokumentu oraz 

przedstawiła informację o wynikach przeprowadzonych konsultacji społecznych dotyczących 

projektu strategii. 

Radny Rafał Glajcar przedstawił swoje uwagi i zastrzeżenia do dokumentu, zwrócił również 
uwagę na wysoki koszt jego opracowania. Wg radnego, dokument ten jest niespójny, strategia 

została opracowana tylko w oparciu o złożone wnioski, uważa, że jest to powielenie 

"koncertu życzeń" z ankiet. Autor dokumentu, po przeprowadzonej analizie SWOT nie 

wskazał pomysłu na rozwój gminy, nie wskazał ogólnego planu działania. Dokument ten 

powinien ulec modyfikacji. 

Radny zwrócił również uwagę na brak jakiejkolwiek publikacji promującej Gminę Goleszów 

i w związku z tym poprosił o jak najszybsze podjęcie działań w tym zakresie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odniósł się do uwag radnego. Następnie poinformował, że 

"Strategia rozwoju gminy" jest dokumentem wymaganym przy aplikowaniu o środki unijne, 

w każdym momencie do dokumentu można wprowadzić zmiany. 

Do przedstawionych przez radnego uwag odniósł się Przewodniczący Karol Lipowczan. 

Przewodniczący Komisji zwrócił też uwagę, że każdy mieszkaniec mógł złożyć wnioski 

i uwagi. Ponadto zorganizowane było spotkanie z autorem dokumentu, podczas którego radni 

mogli wnieść uwagi do projektu i wyjaśnić wątpliwości. W spotkaniu tym niestety radny 

Rafał Glajcar nie uczestniczył. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 

członków Komisji. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 7 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się. 
 

Ad.10. Analiza złożonych wniosków na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 

26 kwietnia 2016 r. został podjęty wniosek o zorganizowanie wizji lokalnej w SP 

w Dzięgielowie. 

Przewodniczący zaproponował następujący zapis w protokole: 

Komisja Budżetowa w dniu 15 czerwca 2016 r. udała się do SP w Dzięgielowie i dokonała 

wizji lokalnej wykonanych i planowanych inwestycji na terenie tego obiektu. 

 

Ad.11. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji zapoznał radnych z pismem mieszkańców Cisownicy, skierowanym 

do Rady Gminy, w którym wnioskują o zaplanowanie w budżecie na 2017 rok środków na 

wykonanie drogi do ich posesji, przy okazji wykonania ul. Krokusów. 
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Wójt Gminy przedstawił informacje na temat planowanej inwestycji dotyczącej 

ul. Krokusów. Komisja zdecydowała, aby ww. wniosek potraktować jako wniosek do budżetu 

na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej zamknął posiedzenie o godz. 19
05

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        PRZEWODNICZĄCY 

Aneta Sikora          Komisji Budżetowej  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

              Karol Lipowczan 


